
Ø-Kvarteret Grundejerforening 

Til: Karsten Rasmussen 

 Britta Sørensen 

 Sanne Nielsen 

 Gunnar Nielsen (afbud) 

Referat Bestyrelsesmøde 27.04. 2009, Møde med: 

1. A+ vil opgraderer vores net. Hvis der bliver mulighed for det vil A+ leje sig ind på fibernet. 

De sender ikke ip TV. De har ikke HD kort til net. Rep af kendte kabelfejl skal være en del af 

tilbuddet. Canal digital, viasat har A+ ikke aftale med så dem skal vi selv få lavet aftale med! 

A+ v/Steffen Jacobsen undersøger hvordan med DAB – radio, A+ har ikke payTV, mobil er 

på vej, giver besked onsdag. 

       

2. Møde med Jerlev Radio: 

Aftalen er / vil blive som i dag. SD boks giver digitalt spejl i alm gl. TV ( så kan mit også), HD 

= HD kanaler, Jerlev samarbejder med Nordit. De vil lave et åbent hus arrangement. Vi har 

aftale om at hvis de forsætter så kommer masten væk, (vi vil have det på skrift). De giver 

kr. 20 i rabat på modem i 2 år. ALT er med i prisen. På ip tlf. koster de kr. 0,25 pr min og 

ikke andet, mobil er der forskellige løsninger på, evt. Sonofon. DER ER INGEN ULEMPER 

VED AT VÆLGE DEM, forsikre de. Vi kan beholde domænet OEKGNET. 

 

3. Møde med YouSee: 

Det bliver Dansk Kabel TV som skal servicerer os etc. Der er nye omkostninger hver gang vi 

skal have ny Qamkanal, hver gang vi ønsker nye HA kanal. Hvis vi vil have mere end det 

tilbudte skal der laves ny kontrakt, store omkostninger! 1 analog kanal = 8 digitale = 4 HD 

kanaler. Vi skal betale for el og forsikring. 120.000,00 for ny filtre som vi skal betale, vi skal 

betale kortgebyr. Kontrakten skal laves total om kunne Mette godt se. YouSee vil lave en 

info aften hvis de bliver valgt. 

 

4. Lidt mad til bestyrelsen:  

Smagte fremragende  

 

5. Referat fra sidste møde: 

Gennemgået og godkendt.  

 

6. Post til og fra foreningen: 

Der er kommet et TV / signal forslag fra SE. Brev fra A+ til alle, ikke Sanne.  



Ø-Kvarteret Grundejerforening 

Mail fra medlem på Langelandsvej, vedr. overløbsbassinet for enden af Langelandsvej har 

henvendt sig til kommunen for at få de hegnet ind således det ikke er til fare for børn, 

kommunen svarer tilbage at medlemmet og andre bare kan hegne deres haver ind. Der kan 

stå op til 30 cm. vand i bassinet! 

Medlem Langelandsvej spørger til hegn mod Aarøsund Landevej har hørt at ØKG vil 

beskærer, Sanne best.medlem har spurgt hos kommunen og fået flg. Svar tilbage, 

kommunen vil beskærer ca. hver 3 træ og dette vil være bragt til ende inden udgang af år 

2010!!! Vi har svaret at skal have lavet overtagelsesforretning med kommune og at vi tager 

det med der. 

 

7. Regnskab: 

Se bilag gule indtægter grønne udgifter følger budget godt. Vedr. trykning af 

medlemsorientering, skal vi til at bruge Billesbølle på Ballehøj, BS undersøger. 6 mangler at 

betale kontingent, den ene er et dødsbo hvor advokat har tilkendegivet at der er penge på 

vej. 

 

8. Ekstraordinær generalforsamling: 

Aftale med advokat Mogens Bro Andersen er på plads MBA skal være dirigent. 

Stemmetæller skal være vores revisorer hvis de kommer ellers finder vi dem blandt de 

fremmødte, Vi sætter en plakat med indkaldelse op hos KIWI som dokumentation for 

rettidig indkaldelse. HAB medlemmer skal ikke have nogen indkaldelse, KR kontaktet Hans 

Jørgen Hannibal og indbyder ham som gæst. ØKG er vært ved en vand / øl. 

 

9. Aktuelt fra området: 

Ingen bemærkninger. 

 

10. Næste møde: 

Aftales efter generalforsamling. 

 

11. Eventuelt: 

Ingen bemærkninger. 

 

 

Niels Jørgen Jacobsen 


